
 
Protokół Nr  X/2015 
 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej w dniu 1 października 2015 roku w Urzędzie Gminy 
 w Skrwilnie.  

 
Sesję otworzył o godz. 900 Przewodniczący Rady Gminy Robert Celebucki, który 

przywitał radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 
radnych obecnych jest 13 radnych Nieobecni radni to: Justyna Nawatkowska i Jacek Tyburski 
Rada może podejmować prawomocne uchwały.  
Obecność radnych i zaproszonych gości przedstawiają załączone do protokołu listy 
obecności. 
Następnie rada w obecności 13 radnych przyjęła jednogłośnie protokół z poprzedniej sesji 
oraz nie wprowadziła żadnych uwag do porządku obrad, który przedstawiał się następująco: 

   1. Sprawy organizacyjne 

            a) otwarcie, 

            b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 

            c) przyjęcie porządku obrad.     

   2. Informacja o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2014/2015.  

   3. Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2015 r. 

   4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu  gminy na 2014 r.     

   5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Gminy Skrwilno na lata 2015-2020 

   6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia i realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Gminy Skrwilno.               

    7.Wybory ławnika. 

    8. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

konsultowania z  organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie lub radą 

działalności pożytku publicznego projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach 

dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 

   9.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia apelu do Posłów i Senatorów  

Rzeczypospolitej Polskiej o odrzucenie zapisów projektu ustawy „Prawo wodne ” 

 10. Sprawozdanie wójta z działalności między sesjami. 

 11. Wolne wnioski i zapytania. 

 12. Zakończenie obrad.  

 

 



 
Ad.1  

Sprawy organizacyjne zostały już omówione. 

Ad.2. 

Danuta Szymańska – inspektor ds. oświaty dokonała wprowadzenia dotyczącego informacji o 

realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2014/2015. Informacja stanowi załącznik do 

protokołu. Następnie dyrektorzy poszczególnych placówek oświatowych dokonali krótkich 

prezentacji z pracy swoich szkół w poprzednim roku szkolnym. 

Ad.3. 

Skarbnik Gminy przedstawiła informację z wykonania budżetu gminy za I półrocze  

2015r., która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.4 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie budżetu Gminy na 2015 rok. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr X/55/15 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2015 rok, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.5. 

     Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Przewodniczący Rady odczytał projekt 

uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w 

obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr X/56/15 w sprawie przyjęcia Strategii 

Gminy Skrwilno na lata 20`15-2020, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

      Ad.6. 

      Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Przewodniczący Rady odczytał projekt 

uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w 

obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr X/57/15 w sprawie przyjęcia i 

realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Skrwilno. Uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Ad.7. 

Danuta Szymańska przedstawiła zasady wyboru ławnika a następnie jako przewodnicząca 

 zespołu opiniującego kandydatów na ławników  przedstawiła opinię zespołu o kandydatach  

ławników, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



Następnie Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/45/11 w 

sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Z kolei wybrano komisję skrutacyjną w następującym składzie: 

1. Sławomir Tomaszewski – przewodnicząca 

2. Marzena Kurza – członek 

3. Marlena Sztyburska – członek 

Komisja przeprowadziła czynności wyborcze, a przewodniczący tej komisji odczytał 

protokół, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Przewodniczący Rady odczytał 

projekt uchwały w sprawie wyboru ławników. W wyniku głosowania Rada w obecności 13 

radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr X/59/15 w sprawie wyboru ławnika. Uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.8. 

Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Przewodniczący odczytał projekt 

uchwały. Rada w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr X/60/15 w sprawie 

określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie lub radą działalności pożytku publicznego projektów aktów prawa miejscowego 

w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. Uchwała wraz z 

uzasadnieniem stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad.9. 

Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Przewodniczący odczytał projekt 

uchwały. Rada w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr X/61/15 w sprawie 

 Uchwała wraz z uzasadnieniem stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad.10. 

Wójt złożył informację z działalności między sesjami.  

Poinformował, że w trakcie realizacji jest  budowa zbiornika retencyjnego na 200 m3 wody.  

Wartość tej inwestycji to około 200 tys. zł. Wyeliminuje to obecne kilkugodzinne przerwy w 

dostawach wody dla mieszkańców. Zakończenie prac przewiduje się na koniec listopada br. 

Za tydzień odbędzie się odbiór drogi Skrwilno-Wólka. To największa inwestycja drogowa w 

powiecie Po zakończeniu wszystkich prac zostanie złożony wniosek o refundację środków na 

to zadanie. 



Ogłoszony jest konkurs na budowę dróg tzw. schetynówek. Mamy przygotowany wniosek na 

drogę Przywitowo-Kotowy. Uzupełniony zostanie elementami dodatkowej infrastruktury, aby 

uzyskać dodatkowe punkty przy jego ocenie. Będzie też konkurs drogowy w ramach PROW . 

Do tego projektu chcemy przystąpić z drogą Skudzawy-Urszulewo. 

Mamy wiele powodów do zadowolenia i satysfakcji, przede wszystkim uczniowie, 

nauczyciele i rodzice, z wspaniałej realizacji zadań oświatowych, relacjonowanych przez 

dyrektorów szkół na tej sesji. 

Następnie Wójt poinformował o problemach związanych z wypełnianiem wniosków 

„posuszowych”. Spowodowane to było zmieniającymi się wyjaśnieniami w tej sprawie i 

dostosowywaniem wniosków do wytycznych. 

Następnie wójta zapraszał na XX Bieg Niepodległości, który odbędzie się 10 października  br. 

I na jego wniosek patronuje mu marszałek województwa. Dzień później w niedzielę 

tradycyjna uroczystość patriotyczna w Raku, w rocznicę popełnienia tam w czsie drugiej 

wojny światowej  hitlerowskich zbrodni. 

Jesienią czeka nas wiele prac związanych z dużymi projektami w ramach Stowarzyszenia 

Lokalna Grupa Działania . 

Ad.11. 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady zamknął sesję. 

 

 

Protokolant          Przewodniczący Rady 

       

 Danuta Szymańska         Robert Celebucki 

 

 

 

 
 
 
 

 

 
 
 


